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Питање постављено Тужилаштву БиХ и Тужилаштву Федерације БиХ – „У последње 

вријеме, цјелокупна јавност је путем средстава јавног информисања обавијештена да 

постоје озбиљне сумње о незаконитом располагању буџетских средстава намијењених 

за подстицај у пољопривреди у Федерацији БиХ. Питање је упућено Тужилаштву 

Федерације БиХ и Тужилаштву БиХ, а гласи - Да ли је та чињеница позната 

тужилаштвима и имају ли икакве спознаје о наведеним сумњама, те да ли су те сумње 

предмет било какве истраге тих тужилаштава?“ 

 


